
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 23. februar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 169
Med henvisning til artiklen ”Håndværkere dropper Skrydstrup-opgaver: Staten er alt for 
sløv til at sige endeligt ja”, som blev bragt på DR’s nyheder for Syd- og Sønderjylland 
(dr.dk/nyheder/regionale/syd) den 18. februar 2022, bedes ministeren forklare Forsvars-
ministeriets Ejendomsstyrelses langsomme sagsbehandlingstid for sager om støjisolering 
af boliger ved Flyvestation Skrydstrup, hvilke øgede omkostninger den langsomme sags-
behandlingstid kommer til at medføre samt redegøre for, hvad ministeren vil gøre for at 
nedbringe sagsbehandlingstiderne i disse støjisoleringssager.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Christian Schmidt (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Schmidt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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